



S11 TILEBOND 88

瓷磚膠(88)

UNIVERSAL USAGE 用途

- Tile adhesive with great adhesion strength to fix tiles
表面光滑美观的饰面脱脂涂料
- Suitable for bonding tiles, slates, ceramics, natural stones and marbles in interior and exterior conditions
适用于在室内外条件下粘合瓷砖、板岩、陶瓷、天然石和大理石
- Can be used for walls and floors
可用于墙壁和地板



High Bond Strength
高粘合强度



Excellent Workability
高和易性



Water Resistance
耐水性



FONG YI INDUSTRIES



4260, Jalan Kilang Kelapa Sawit,
32400 Ayer Tawar, Perak, Malaysia



+605 6726176
/ 9315 / 5127



enquiry@fongyiindustries.com



S11 TileBond(88)

Product Information 产品资料

S11 TileBond (88) is cement-based dry-set gray tile adhesive designed for professional-grade thin and thick bed wall and floor tiling. It is suitable for fixing tiles, slates, ceramics, natural stones and marbles in interior and exterior conditions.

S11 瓷砖胶 (88) 是一种水泥基干固灰色瓷砖粘合剂，专为专业级薄层和厚层墙面和地面瓷砖铺贴而设计。它适用于瓷砖、板岩、陶瓷、天然石材和大理石固定在室内外环境中。

Features 特征

- Strong Adhesion Strength 粘合力强
- Easy Application 易于施工
- Water Resistant 抗水
- Single Component 单组分材料
- Consistent Quality 质量稳定

Product Data 产品数据	
Colour 颜色	Gray 灰色
Appearance 外观	Gray Powder 灰色粉末
Flammability 易燃	Non-Flammable 不易燃
Open Time 可调动时间	~ 20 minutes
Thickness 厚度	2mm min. / 10mm max
Coverage 覆盖范围	5.0 - 10.0 kg/m ²
Packaging 包装	25 kg
Shelf Life 保质期	6 months (from production date) (自生产日期起)

Health and Safety 健康和安全

Avoid contact with eyes or swallowing of product. In case of contact with eyes, rinse immediately with plenty of water. If irritation persists, seek medical assistance.

避免接触眼睛或吞咽产品。如果接触眼睛，请立即用大量水冲洗。如果刺激持续存在，请寻求医疗帮助。

Storage 存储

- Stored in dry and sheltered condition.
- Protected from extreme temperature.
- Storage in an unsuitable condition can shorten the shelf life of the product.
- 储存于干燥、阴凉处。
- 免受极端温度影响。
- 在不合适的条件下储存会缩短使用寿命产品的保质期。

Preparation 准备

- Add **S11 TileBond (88)** at a ratio of 25 kg of dry powder to 6 - 7 litres of water.
- Mix thoroughly for 3-5 minutes to achieve a thick creamy paste of smooth workable consistency.
- Allow mixture to stand for 3-5 minutes.
- Remix and apply the adhesive.
- 按 25kg干粉兑 6 - 7 公升水的比例加入**S11瓷砖胶 (88)**。
- 充分搅拌 3 - 5 分钟，使其成为可平滑施工的稠奶油糊状。
- 让混合物静置 3-5 分钟。
- 重新混合并涂抹粘合剂。

Application 应用

- Applied using a notched trowel.
- Apply onto substrate where the area can be tiled within 10 minutes.
- Back-buttering onto the back of tiles is recommended especially for large tiles and tiles with deep ridges.
- Ensure that the whole underside is covered by the adhesive and there is no void.
- 使用切口铲涂抹。
- 涂抹在可在 10 分钟内铺平的基层上。
- 建议在瓷砖背面涂抹，尤其是大块瓷砖和有深棱的瓷砖。
- 确保整个底部都被粘合剂覆盖，没有空隙。

Precaution 预防

- Substrates must be clean and free from dust and oil.
- Tools and substrate should be free of any particles such as grease, mould and dirt.
- 基材必须清洁且无灰尘和油污。
- 工具和基材应不含任何颗粒，例如油脂、霉菌和污垢。